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Goede doelen verloren een kwart miljard euro op de beurs ondanks voorzichtig beleggingsbeleid, schreef

Het Financieele Dagblad onlangs. Toezichthouder CBF schrijft op haar website: ‘Het artikel kan de indruk

wekken dat dankzij verliezen op de beurs de financiële gezondheid van de goed-doelensector in gevaar is.

Dat is gelukkig niet het geval.’

Het CBF presenteerde eerder dit jaar – samen met de Radboud Universiteit – het rapport ‘State of the

sector’. Daarin werd informatie geanalyseerd uit de CBF-database over de periode 2016-2021. Ook de

financiële gezondheid kwam ter sprake aan de hand van twee dimensies onderverdeeld in zes indicatoren

met eigen weegfactoren.

Financieel rendement gaat volgens het CBF over een klein deel van het inkomen en weegt voor 5% mee in

de bepaling van financiële gezondheid. Bovendien belegt slechts 36% van de erkende goede doelen met

meer dan 2 miljoen euro aan baten op jaarbasis. ‘Tal van andere factoren spelen een rol, waarvan de

meeste er een stuk positiever uitzien. ’Op sectorniveau zien we dan ook dat de goede-doelenbranche op

dit moment financieel ‘behoorlijk gezond’ is, aldus het CBF.

Om daar aan toe te voegen: ‘Natuurlijk kan dit op organisatie-niveau anders zijn. 2022 was een slecht jaar

op beleggingsgebied, en sommige organisaties zijn daardoor harder geraakt dan andere.’

Lees hier meer over het rapport  ,State of the Sector
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